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Közösségi fórum 

A megrendezésre került, kerülő programok átbeszélése, 

értékelése – 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

A mai délutánra meghirdetett fórumra 14 fő kapott meghívást, melyből legnagyobb örömömre 

11 fő volt jelen. 

Az eseményre a személyek meghívása telefonon illetve személyesen történt. 

A jelenlévők köszöntése után Szabó Rita közösségfejlesztő ismertette az összejövetel célját. 

A tavalyi év utolsó rendezvénye a december 17-én megtartott Falukarácsony volt. 

Sajnos az azóta eltelt idő óta nem sikerült újabb rendezvényt lebonyolítanunk. 

Turda Gábor polgármester úr elmondta, hogy köszöni szépen munkánkat, amelyet a 

rendezvények megszervezésében végzünk. Öröm volt számára látni, hogy a falu apraja és 

nagyja is megmozdult egy rendezvény alkalmával. Továbbá elmondta, hogy sajnos a 

 rendezvényen egyéb önkormányzati dolog miatt nem tudott részt venni, de csak pozitív 

jelzéseket hallott vissza a falukarácsonyról. 

Kucsora Zoltánné könyvtáros elmondta, hogy a falukarácsony nagyon jól sikerült, bár több 

jelenlévő dócira számított.  Elmondása szerint a közelben lévő faluban hallotta, hogy milyen 

szuper volt a rendezvény, és hogy örüljön Dóc, mert az ő településükön nem történik 

mostanában semmi. 



Lázár Margit a Dóc Községért Egyesület elnöke is köszönetét fejezte ki a rendezvények 

megvalósításában részt vevő csapatnak illetve az Önkormányzat részére, hogy minden 

támogatást megadnak egy-egy rendezvényhez, legyen az személyi vagy éppen a helyszín 

biztosítása. 

Miután az elmúlt rendezvény kapcsán nem volt több hozzászólás, Szabó Rita elmondta, hogy 

bizakodóak vagyunk a jövőbeni rendezvények részvételi arányának növekedésével 

kapcsolatban. Itt a tavasz közeledtére, illetve a majd csak enyhülni látszó Covid járványra 

gondoltunk. 

A közösségfejlesztőt munkatársunk mielőtt átadta volna a szót a kedves jelenlévőknek 

elmondta, hogy felvette a kapcsolatot a helyi iskola vezetőjével, illetve az óvodában dolgozó 

óvónővel. Igazgató asszonnyal arról beszélt, hogy amennyiben pénteki napra tennénk a 

rendezvényt, a gyerekeket szeretnénk bevonni a délután folyamán egy kézműves foglalkozás 

erejéig.  Elmondta, hogy a jelenlegi járványügyi helyzetben az iskolába idegeneknek tilos a 

belépés, és hogy a gyerekek nem vesznek részt semmilyen külsős rendezvényen, illetve, a 

saját iskolai farsangi rendezvényük is zárt ajtók mögött fog zajlani, még a szülők sem 

jöhetnek be az intézmény területére. Szomorúan hallottuk a hírt, de természetesen megértjük. 

Mészárosné Szepesi Erzsébet óvónő elmondta, hogy óvodájukban szintén az iskolára is 

érvényes szabályok vonatkoznak, illetve, hogy a  25 óvodás gyermekből jelenleg  csak 6 fő jár 

óvodába, a többi gyermek betegség miatt nem jár. 

Faragó Dániel aggodalmát fejezte ki a közelgő rendezvény miatt, mivel tudomása szerint a 

faluban jelenleg is több Covid fertőzött család van karanténban. Alátámasztásként Szabó Rita 

elmondta, hogy az iskolából két tanuló valamint családjuk, illetve két iskolai dolgozó és 

családjuk, akik egyébként aktív tagjai szinte minden egyes rendezvényünknek szintén 

betegek. 

Papp Angéla elmondta, hogy ő 8 családról tud a faluban, akik karantén alatt vannak. 

Kucsora Zoltánné elmondta, hogy több személytől is hallotta, hogy nem mernek még részt 

venni a vírus miatt az ilyen nagyobb rendezvényeken. 

A közösségfejlesztő kolleganő is aggodalmát fejezte ki a rendezvényszervezés terén. Nagyon 

sok a fertőzöttek száma, és a faluban is sok a beteg. Például a kemencét üzemelő személy is 

beteg. 

Szabó Rita kérte a jelenlévőket, hogy gyűjtsünk ötleteket a farsangi rendezvényre. Így, hogy 

az iskolát és óvodát nem tudjuk bevonni a rendezvényre, a családok bevonását tűztük ki célul. 

Rendezvény dátumának a február 26-át javasolta, ami még a farsangi időszakba tartozik, 

mivel az azt követő héten már hamvazó szerda lesz, kezdetét veszi a húsvét előtti nagyböjt. 

Lázár Margó elmondta, hogy a Tök jó napon nagy sikert aratott a Csiga-duó fellépése a 

kisebb gyermekek közében. 

 

 

 



Polgármester úr egy esti koncert javaslatát mondta el.  

Papp Angéla a retro farsangi szendvics osztását javasolta a jelenlévőknek, valamint hozzá teát 

és forralt bort. 

Kézműves foglalkozásokat tervezünk tartani. pl.:álarc készítés. 

Lázár Renáta vállalta, hogy mintákat keres az álarcokhoz, melyeket majd ki lehet vágni, arra 

festeni vagy ragasztani. 

Lázár Margó jelezte, hogy a focimeccs jó ötlet lenne, melynek szervezését vállalta is. 

 

 


